
Zápisnica 
z výborovej schôdze KCHF konanej 21.06.2024 v Nižnom Slavkove (okr. Sabinov) 
______________________________________________________________________________ 

Prítomní: 6 z 9 členov výboru KCHF - výbor je uznášaniaschopný (Tibor Gešvandtner, Mgr. Ján 

Maruščák, Ing. Peter Chrúst, Ivan Horňáček, Ing. Ľubomír Kmeťo,  Jakub Bašista, ospravedlnení: 

Marián Legerský, Ing. Peter Grellneth a Marek Sirotný) 

Za DR prítomní 1 z 3 členov (Marián Zábojník ,ospravedlnení: Bc.Hlinický Ferdinand, Ing. Jánošík 

Martin) 

 

Program:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Kontrola a vyhodnotenie plnenia uznesenia z posledného výboru KCHF  

3. Úlohy vyplývajúce zo záverov konferencie 20.04.2024  

4. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch uskutočnených akcií 

v roku 2024. 

5. Informácia o pláne akcií do konca roku 2024  

6. Informácia o chove 

7. Rôzne (LFK 2024, podnety členov, informácie o činnosti v kluboch ISHV, činnosť v spádových 

oblastiach a iné). 

8. Záver 

 

1. Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

Zasadnutie otvoril predseda klubu.  

Predseda predložil návrh programu schôdze a poveril písaním zápisnice tajomníka a za overovateľa 

navrhol Mariána Zábojníka. Program zasadnutia výboru, zapisovateľ a overovateľ boli schválení.   

Uznesenie k bodu 1:   

Výbor KCHF schvaľuje 

- program zasadnutia výboru, zapisovateľa zápisnice -  Ivan Horňáček a overovateľa  - Mariána 

Zábojníka. (Za hlasovalo 6 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 2.  Kontrola a vyhodnotení  uznesenia z predchádzajúceho výboru 

Predseda prečítal uznesenia od posledného zasadnutia výboru (19.01.2024 Kláštor pod Znievom) 

a skonštatoval, že: 

bod č. 1 zverejnenie bonitačného poriadku a manuálu k postupu na vývoz šteniat do zahraničia – 

úloha v časti manuálu na vývoz nebola v termíne splnená a trvá, kontrola na najbližšom zasadnutí 

výboru. 

Bod č. 5 - splnený   

bod č. 7 - splnený 

bod č. 8- vypracovať propozície MFK splnená sčasti – text a grafika vypracovaná, chýba doplniť 

personálne obsadenie do predsedníctiev.   

Uznesenie k bodu 2:   

Výbor KCHF berie na vedomie 

- kontrolu uznesení z výboru KCHF z 19.01.2024 a konštatuje, že úlohy boli splnené čiastočne. 

Výbor ukladá splniť úlohy z uznesenia z výborovej  vykonať  chýba . (Za hlasovalo 8 členov, proti 0, 

zdržalo sa 0).  

Bod č.3: Úlohy vyplývajúce zo záverov konferencie 20.04.2024  

1.Konferencia poverila výbor KCHF vybrať z návrhov spádových schôdzí 7 členov KCHF na 

udelenie vyznamenaní SPZ za rok 2024  – vykonané, návrh zaslaný na ústredia SPZ  

2. Na klubovej stránke doplniť zoznam vodičov na mape na návrh aktivistov  - úloha trvá, 

informovať na najbližšom výbore, zodpovedný  Marek Sirotný 
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3. Výboru zaslať žiadosť na SKJ na zapracovanie požiadavky na zlegalizovanie pobytu vodiča 

so psom v cudzom revíri pri dohľadávke  - vykonané, návrh zaslaný tajomníkom 6.6.2024 na 

MPRV SR, oddelenie poľovníctva 

Uznesenie k bodu 3:   
- výbor KCHF berie na vedomie správu o splnených úlohách z konferencie 2024 (za 6 členov).   
- výbor KCHF ukladá - dopracovať  zoznam vodičov farbiarov na mape – Sirotný Marek(za 6   
  členov  
 

Bod 4. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch 

uskutočnených akcií v roku 2024. 

Akcie idú podľa schváleného plánu podujatí 2024. 1. chovný zvod Vrátna dolina, klubová výstava 

v Hanušovciach a Memoriál B. Porubčanského prebehli , v zásade bez problémov.  

Uznesenie k bodu 4:   
-Výbor KCHF berie na vedomie správu výcvikár a podpredsedu o doterajších akciách 2024 (za 6 

členov).   

5. Informácia o pláne akcií do konca roku 2024.  

Čaká nás plná výcviková sezóna so začiatkom skúšok PF a s posledným chovným zvodom 

04.08.2024 v Lefantovciach a prvými Klubovými PF 25.08.2024 v Kyslinkách. Sezóna je nabitá 

regionálnymi pohármi a vrcholom má byť MFK 2024 v Kláštore pod Znievom a Valčianskej 

doline. Akcie sa priebežne pripravujú.  

T. Gešvandtner požiadal o informáciu o príprave MFK. Správu podal najmä Mgr. Maruščák a Ing. 

Chrúst. 

MFK 2024 bude v termíne 24.10.-27.10 2024. Sponzori nejaký sú (GPS, Gešvandtner, FITMIN 

atď.) a stále sa budú zháňať podľa možností.  

Čestné predsedníctvo – zostaví predseda KCHF – nezabudnúť na predsedu OPK, starostu 

miestnych obcí, predstaviteľov SPZ.  

Predbežné pracovné predsedníctvo: vedúci prác Jaroslav Kramár a Peter Grellneth + členovia PS 

Studenec, tlmočník Legerský +1, veterinárna služba MVDr. Hybský +1. 

Pozvať hostí: Chvála, Surma, Húšťa, Černý, Urban, Smrek st., MVDr. Želtvay. 

Trubači : zabezpečí OPK + Hanka Grellnethová  

Účasť vodičov:  

SR - 4 vodiči (zatiaľ 6 prihlášok je k 21.6.2024 – Š. Porubčanský, Juhás, Pavlík, Hudač,  Hoššová,  

Randus)    

Svet – zástupcovia Česko,  Poľsko, Maďarsko, Nemecko 2x(BGS + Hirschman), Rakúsko, 

Taliansko Švajčiarsko; možnosť pri nezáujme Slovinsko, Belgicko. Prihlášky zahraniční do 

15.8.2024, naši do 31.08.2024. 

Rozhodcovia:  

SR: hlavný + 16 rozhodcov a po 1 rozhodcovi z každej prihlásenej krajiny (8 rozhodcov)= 25 

rozhodcov 

Klub hradí náklady vodičom a SR rozhodcom. Ubytovanie pre vodičov a rozhodcov je zabezpečené 

vo Valčianskej doline. 

Úlohy pre členov výboru: hľadať sponzorov, zohnať ceny, zabezpečiť poháre, ubytovanie 

(ekonóm), slávnostná večera. 

Zabezpečenie umelých stôp: v lokalite Kláštora pod Znievom - zodpovední Kramár, Karabel, 

Grellneth, 

Prirodzené práce s a budú vykonávať podľa nahlásenia v okrese Martin a v širokom okolí do 100-

150 km. 

Zabezpečenie otvorenia a záveru (vlajky štátov, pníky, čečina, diplomy, štítky na pne a označenie 

vodičov) –zodpovedný Maručšák. 

Uznesenie k bodu 5:Výbor KCHF berie na vedomie:  
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- informáciu o pláne akcií do konca roku 2024 a o stave príprav MFK 2024 (Za hlasovalo 6 členov, 

proti 0, zdržalo sa 0).  

6. Informácia o chove 

Poradca chovu pre BF : 43 odporúčaní, 7 súk prázdnych + 1 suka vrh utopený v záplavách Vranov, 

6 súk ešte čaká na vrh 

Poradca chovu pre HF:  24 odporúčaní, 5 súk prázdnych zatiaľ cca 80 šteniat, okolo 20 ks export  

Uznesenie k bodu 6: 
Výbor KCHF berie na vedomie:  
- priebežnú informáciu o stave chovu BF a HF v roku  2024 (Za hlasovalo 6 členov, proti 0, zdržalo sa 
0).  
 

7. Rôzne  

7.1. Boli predložené výboru žiadosti o členstvo : Novysedlák Matej, Jamník; Peter Kašper ml., 

Levoča; Ing. Anton Harakaľ,  Modra nad Cirochou; Ing. Vladimír Chramzda, Zvolen; Marián 

Kušnír, Seč. Polianka; Daniel černý, Kašperské Hory ČR; Ing. David Dubasák, Sihelné; Martin 

Svoboda Hostouň ČR; Ivan Sapár, Partizánske; Jana Natália Celušňáková, Rozňava; Ing. Jozef 

Eštočin, Jarabina; Michal Vorobeľ, Stará Ľubovňa; Jakub Puškáč, Modra; Ing. Ľubomír Bobák, 

Slovenská Ľupča; Ľuboslav Hudač, Košice; Kukliš Radovan a Kuklišová Miroslava, obaja Dolná 

Maríková.   

Po splnení podmienok  - zaplatení zápisného a členského, nemá výbor pripomienky k členstvu 

menovaných. (za hlasovalo 6 členov)   

   

7.2. Poradcovia chovu informovali o zasadaní ISHV 31.8.2024 – ak sa nič nezmení účasť Sirotný, 

Maruščák, Kmeťo.  (za hlasovalo 6 členov)   

7.3 Ľubo Kmeťo prišiel s návrhom „Výstava na hranici“  s Českom, tak aby prišli farbiare z oboch 

štátov a mohol by sa porovnať chov.  

7.4 Taliansky poradca chovu sa sťažoval na postup a porušenie zásad pri exporte. 

7.5. Nemecký poradca chovu BGS namietal, prečo členovia KCHF klubu uverejňujú šteňatá na 

facebooku. Bolo mu to vysvetlené poradcom chovu pre BF Mgr. Maruščákom.  

7.6. Na jednanie výboru sa dostavil zástupca Spádovej oblasti Gelnica Jozef  Figula prezentoval 

niektoré pripomienky k činnosti výboru, žiadal dodržiavanie klubovej legislatívy (stanovy, 

uznesenia...) a predniesol svoje návrhy a možnosti zlepšenia činnosti práce klubu a orgánov. 

Predstavitelia výboru sa vyjadrovali k jednotlivým pripomienkam a návrhom, objasnili podstatu 

niektorých rozhodnutí výboru a predkladaných návrhov výboru na konferencii (napr. klubové PF do 

chovnosti atď.).  Priama konfrontácia vo vzájomnej komunikácii a objasňovanie predstáv o činnosti 

klubu zo strany výboru a zo strany Jozefa Figulu ako aktivistu  Spádovej oblasti Gelnica by mala 

prispieť k väčšiemu porozumeniu a zlepšeniu spoločného fungovania KCHF.   

 Uznesenie k bodu 7: 
Výbor KCHF schvaľuje:  
- žiadateľov o členstvo podľa zoznamu uvedenom v zápisnici pod bodom 7.1  za členov KCHF po 
  zaplatení zápisného a členského 
- účasť zástupcov KCHF na zasadnutí ISHV dňa 31.8.2024  
Výbor KCHF berie na vedomie: 
- návrh na uskutočnenie „Výstava na hranici“  
- informácie o námietke poradcu chovu BGS a talianskeho poradcu chovu o porušení exportu 
- pripomienky a návrhy Jozefa Figulu k práci výboru i celého KChF  
Výbor KCHF ukladá : 
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-poradcovi chovu pre HF zistiť či námietka porušenia pri exporte HF do Talianska bola 
opodstatnená a podať do nasledujúceho výboru správu o ďalšom postupe KCHF 
Za hlasovalo 6 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  
Všetky uznesenia na zasadnutí výboru KCHF 21.06.2024 boli schválené.  

8. Záver. 

Predseda KChF poďakoval prítomným členom výboru a dozornej rady a aktivistovi Spádovej 

oblasti KCHF Jozefovi Figulovi za účasť a poprial všetkým príjemné dovolenky.    

 

Vypracované dňa: 21.7.2024 Trenčín  

 Zapisovateľ:                 Overovateľ: 

  Ing. Ivan Horňáček                Marián Zábojník  


